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Referat 
Møde med afdelingsbestyrelsen mandag den 27. september 

kl. 16-18, kld. Færøgade 1. 
 
 
Tilstede: Abdirahman, Peer, René ref.. 
Afbud fra: Morten vicevært. 
 
 
Mødet kom i stand på initiativ fra afdelingsbestyrelsen som det første 
møde efter afdelingsmødet den 01.9 2021. 
 
 
Dagsorden 

1. Bestyrelsen konstituerer sig.  
2. Kalender, mødedatoer frem til afdelingsmødet i september 22.  
3. Drøftelse, inviterer suppleant til bestyrelsesmøderne!  
4. Bestyrelsens bundne opgaver besluttet på afdelingsmødet. 

a) Altan, undersøger mulighed for opsætning af altaner. Skære 
opgaven til. 
b) Biodiversitet, skære opgaven til. 
c) Beboerparkering, skære opgaven til. 
d) Kældertrapper. Skære opgaven til.  

5. Bestyrelsens fokus og tema frem til afdelingsmøde 2022. 
6. Evt. 

 
 
Ad.1. 
Formand René Bøye  
Sekretær, næstformand Abdirahman Jama 
Kasserer Peer Bærholm 
 
Suppleant Sará Carlsdóttir 
 
Ad.2. 
Alle møder holdes onsdage kl. 16:30-18:30 
2021 
Uge 46,  onsdag den 17.11 
2022 
Uge 2,  onsdag den 12.01 
Uge 9,  onsdag den 02.3 
Uge 16, onsdag den 20.4 
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Uge 23, onsdag den 08.6 
Uge 33, onsdag den 17.8 
Uge 37,  onsdag den 14.9 
 
Kære bestyrelse og vicevært du bedes skrive datoerne ind i din 
kalender, og orientere os asap hvis der er datoer hvor du bliver 
forhindret i at deltage. 
 
Ad.3. 
Bestyrelsen besluttede at invitere suppleanten med til 
afdelingsbestyrelsens møder fremadrettet. Formanden kontakter 
suppleanten. 
 
 
Ad.4. 

a) Bestyrelsen kontakter ejendomsinspektør og forretningsfører, 
der skriftligt anmoder Odense kommune om tilladelse til 
montering af altaner. Såfremt Odense kommune giver afslag, 
ønskes en skriftlig faglig begrundelse for afslag. 
Dernæst ønskes et økonomisk overhead for altaner, samt 
præsentation af mulige modeller. 
 

b) Bestyrelsen inviterer beboere, som er interesseret i at deltage i 
afdelingen med biodiversitet og vild med vilje. 
Dernæst inviteres medarbejder fra grønt team og repræsentant 
fra O*BO udvalg for biodiversitet til at holde en intro om 
muligheder og faldgruber. 
Forventningen er at der i foråret 2022 etableres biodiversitet og 
vild med vilje. 
 

c) Bestyrelsen kontakter ejendomsinspektør og forretningsfører, 
der skriftligt anmoder Odense kommune om at etablere 
beboerparkering i Færøgade samt anmodning om at Færøgade 
gøres ensrettet. Samt en tidsplan for hvornår beboerparkering 
etableres. 
Såfremt Odense kommune giver afslag, ønskes en skriftlig faglig 
begrundelse for afslag. 
 

d) Bestyrelsen anmoder vicevært om at præsentere modeller for 
omdannelse af kældertrapper, så det bliver muligt for en spinkel 
person at bringe en el-cykel eller barnevogn op- og ned i 
kældrene. 
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Dernæst ønskes et økonomisk overhead, samt en tidshorisont 
for omdannelsen. 

 
Ad.5. 
Tiden var gået, pkt. behandles ved næste møde den 17.11. 
 
 
Ad.6. 
Ved mødet den 17.11 præsenteres bestyrelsen for lejelisten til 
knallertgaragen v/vicevært. 
 
 
Mødet hævedes kl. 18 da tiden var gået. 


